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Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FHV UNIZA 
 

 

Dátum konania: 24. októbra 2024 o 14:00 hod. 

Miesto konania:  AD312 (zasadacia miestnosť dekanátu FHV UNIZA) 

Prítomní členovia:  doc. Mgr. Marián Grupač, PhD., Mgr. Marek Hampl, Ph.D., Mgr. Olena 

Hundarenko, PhD., PaedDr. Marta Lacková, PhD., Mgr. Eva Leláková, 

PhD., Mgr. Jarmila Majerová, Mgr. Daniel Stehlík, Bc. Michaela Uličná 

Neprítomní členovia:  Bc. Bronislava Majerčíková (ospr.) 

Hostia:  Ing. Pavel Müller, PhDr. Slavka Pitoňáková, PhD., Mgr. Jakub Švec, PhD., Bc. Adam 

Homolík 

 

Program rokovania 

1. Návrh zásad a pravidiel prijímacieho konania na štúdium na FHV UNIZA 

v akademickom roku 2024/2025 (na akademický rok 2025/2026)  

(predkladala doc. PhDr. Slavka Pitoňáková, PhD., dekanka FHV UNIZA – ďalej iba 

dekanka) 

2. Návrh Výročnej správy o činnosti FHV UNIZA za rok 2023 (predkladala 

dekanka) 

3. Návrh Výročnej správy o hospodárení FHV UNIZA za rok 2023 (predkladala 

dekanka) 

4. Návrh rozpočtu FHV UNIZA na rok 2024 (predkladala dekanka) 

5. Návrh a voľba osobitnej volebnej komisie pre voľby do zamestnaneckej 

časti AS FHV UNIZA (predkladal doc. Mgr. Marián Grupač, PhD., predseda AS 

FHV UNIZA – ďalej iba predseda) 

6. Návrh a voľba osobitnej volebnej komisie pre voľby do študentskej časti AS 

FHV UNIZA (predkladal predseda) 

7. Návrh Vyhlášky volieb do zamestnaneckej a študentskej časti AS FHV UNIZA 

(predkladal predseda) 

8. Rôzne 
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Úvod a otvorenie 

 

Rokovanie Akademického senátu FHV UNIZA (ďalej len AS) viedol predseda, ktorý privítal 

prítomných členov i hostí na zasadnutí AS. 

Predseda následne vyzval prítomných, aby vyjadrili súhlas s vyhotovením zvukového 

záznamu zo zasadnutia pre potreby AS v súlade s rokovacím poriadkom (čl. 6, ods. 3, 

písmeno q), voči čomu nemal námietky nikto z členov AS, ani prítomných hostí. 

Konštatovanie:  Členovia AS a prítomní hostia súhlasili s vyhotovením zvukového 

záznamu pre potreby zasadnutia AS (v súlade s rokovacím poriadkom 

AS, čl. 6, ods. 3, písmeno q). 

Na zasadnutí bolo prítomných 8 senátorov z celkového počtu 15 členov, z čoho boli dvaja 

študenti a predseda mohol skonštatovať, že na základe rokovacieho poriadku (čl. 7, ods. 

1) a prezenčnej listiny je senát uznášaniaschopný. 

Predseda vyzval senátorov, aby predostreli svoje pripomienky k navrhovanému 

programu a keďže nikto žiadne nemal, dal o programe aklamačne hlasovať: 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 8 

Za 8 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil návrh programu rokovania AS v zmysle čl. 6 ods. 3, písmeno k) rokovacieho 

poriadku AS. 

Bod č. 1: Návrh zásad a pravidiel prijímacieho konania na štúdium na FHV UNIZA 

v akademickom roku 2024/2025 (na akademický rok 2025/2026) 

 

Návrh predložila dekanka a stručne ho predstavila. Doplnila, že ide o obligatórny 

dokument, ktorý sa vypracováva každoročne, akurát v ňom už nefiguruje študijný 

program učiteľstvo anglického jazyka a literatúry a výchovy k občianstvu, keďže na pokyn 

z rektorátu sa na tento študijný program v budúcom akademickom roku študenti 

neprijímajú. 

Predseda požiadal o postoj zástupcov jednotlivých senátnych komisií. Zástupcovia 

komisie pre legislatívnej záležitosti a komisie pre hospodárske záležitosti nemali 

k návrhu pripomienky. Senátorka Majerová za komisiu pre študijné záležitosti sa opýtala, 

či by nebolo lepšie prijať v budúcom akademickom roku dvoch doktorandov miesto 
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v návrhu uvedeného jedného miesta. Dekanka reagovala, že v návrhu chce nechať jedno 

miesto, ktoré sa v prípade priaznivých okolností môže neskôr rozšíriť na dve miesta. 

Do diskusie k návrhu sa nikto ďalší neprihlásil. 

Návrh uznesenia: AS schvaľuje návrh zásad a pravidiel prijímacieho konania na štúdium 

na FHV UNIZA v akademickom roku 2024/2025 (na akademický rok 

2025/2026). 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 8 

Za 8 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil návrh zásad a pravidiel prijímacieho konania na štúdium na FHV UNIZA v 

akademickom roku 2024/2025 (na akademický rok 2025/2026). 

Bod č. 2: Návrh Výročnej správy o činnosti FHV UNIZA za rok 2023 

 

Návrh predložila dekanka a pripomenula, že opäť ide o obligátny dokument, ktorý sa 

vypracováva každoročne. Doplnila, že formát a obsahová náplň reflektuje šablónu 

z rektorátu a správa obsahuje všetky povinné náležitosti. 

Predseda požiadal o vyjadrenie k návrhu zástupcov senátnych komisií. Zástupcovia 

komisie pre legislatívnej záležitosti a komisie pre hospodárske záležitosti nemali k návrhu 

pripomienky. Senátorka Majerová za komisiu pre študijné záležitosti mala k návrhu 

formálnu pripomienku. 

Do diskusie k návrhu sa nikto ďalší neprihlásil. 

Návrh uznesenia:  AS schvaľuje návrh Výročnej správy o činnosti FHV UNIZA za rok 2023 

po zapracovaní pripomienky. 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 8 

Za 8 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil návrh Výročnej správy o činnosti FHV UNIZA za rok 2023 po zapracovaní 

pripomienky. 
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Bod č. 3: Návrh Výročnej správy o hospodárení FHV UNIZA za rok 2023 

 

Dekanka požiadala o predstavenie návrhu Ing. Pavla Müllera, tajomníka fakulty (ďalej iba 

tajomník). Tajomník stručne predstavil niektoré položky a náležitosti navrhovanej správy 

o hospodárení. 

Senátne komisie k návrhu nemali pripomienky. 

V rámci diskusie vystúpila dekanka, ktorá upozornila, že do mzdových položiek dekanátu 

sú zahrnuté aj náklady na ušlú mzdu bývalej zamestnankyne fakulty v rámci rozhodnutia 

súdu a náklady na posudzovateľov zosúladenia vnútorného systému kvality. 

Návrh uznesenia:  AS schvaľuje návrh Výročnej správy o hospodárení FHV UNIZA za rok 

2023. 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 8 

Za 8 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil návrh Výročnej správy o hospodárení FHV UNIZA za rok 2023. 

Bod č. 4:  Návrh rozpočtu FHV UNIZA na rok 2024 

 

Dekanka stručne predstavila základnú filozofiu a niektoré obsahové a procesné 

náležitosti prípravy návrhu rozpočtu FHV UNIZA na rok 2024. Rámcovo opísala priebeh 

rokovaní o príprave rozpočtu a doplnila informáciu o tzv. kompromise na financovaní 

fakulty zo strany univerzity. Zdôraznila, že rektorátom deklarovaný kompromis bol 

výrazne vyšší ako fakulta skutočne potrebovala. O predstavenie detailnejších náležitostí 

návrhu požiadala tajomníka. 

Tajomník postupne vysvetlil a stručne rozobral niektoré položky navrhovaného rozpočtu 

fakulty z rôznych uhlov pohľadu a upresnil okolnosti, ktoré mali vplyv na výšku 

finančných prostriedkov pridelených na konkrétne účely, resp. katedry. Dekanka 

prezentované údaje priebežne dopĺňala. 

Senátne komisie k návrhu nemali pripomienky. 

V rámci diskusie vystúpil tajomník, ktorý ešte raz zdôraznil, že kompromis deklarovaný 

rektorátom nebol uvádzaný správne a že reálne bol výrazne nižší. Dekanka reagovala, že, 

ak to bude možné, chce sa zúčastniť zasadnutia správnej rady UNIZA, kde chce 
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prítomných informovať o skutočných finančných pomeroch na fakulte, aby nedochádzalo 

k mylným informáciám. 

Návrh uznesenia:  AS schvaľuje návrh rozpočtu FHV UNIZA na rok 2024. 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 8 

Za 8 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil návrh rozpočtu FHV UNIZA na rok 2024. 

Bod č. 5:  Návrh a voľba osobitnej volebnej komisie pre voľby do zamestnaneckej časti 

AS FHV UNIZA 

 

Predseda upozornil, že štvorročné obdobie členstva v AS senátorom zanikne 30. 

novembra 2024 a do tohto dátumu je potrebné vyhlásiť a uskutočniť nové voľby do AS. 

Na dohľad nad priebehom volieb do AS je potrebné ustanoviť volebnú komisiu a zvoliť jej 

členov za zamestnaneckú a študentskú časť akademickej obce.  

Predseda vyzval senátorov na predostretie návrhov na členov osobitnej volebnej komisie 

pre voľby do zamestnaneckej časti AS. Predseda navrhol senátora Hampla. Senátor Hampl 

navrhol predsedu. Senátorka Leláková navrhla senátorku Majerovú. Všetci uvedení 

s návrhom súhlasili a predseda dal o návrhoch tajne hlasovať:

doc. Mgr. Marián Grupač, PhD. 

Prítomní členovia zamestnaneckej časti AS 6 

Za 6 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

Mgr. Jarmila Majerová, PhD. 

Prítomní členovia zamestnaneckej časti AS 6 

Za 6 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

Mgr. Marek Hampl, Ph.D. 

Prítomní členovia zamestnaneckej časti AS 6 

Za 6 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil za členov osobitnej volebnej komisie pre voľby do zamestnaneckej časti AS 

FHV UNIZA senátorku Majerovú a senátorov Grupača a Hampla. Členovia komisie si za 

predsedu zvolili senátora Hampla. 
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Bod č. 6:  Návrh a voľba osobitnej volebnej komisie pre voľby do študentskej časti AS 

FHV UNIZA 

 

Predseda z dôvodov spomínaných v bode č. 5 upozornil na potrebu zvoliť členov osobitnej 

volebnej komisie pre voľby do študentskej časti AS. Doplnil, že nakoľko v AS aktuálne 

kvôli rôznym okolnostiam zostali traja členovia študentskej časti, bolo by vhodné, keby 

všetci prijali nomináciu na člena osobitnej volebnej komisie pre voľby do študentskej časti 

AS. Všetci s návrhom súhlasili a predseda dal o návrhoch tajne hlasovať:

Bc. Bronislava Majerčíková 

Prítomní členovia študentskej časti AS 2 

Za 2 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

Bc. Michaela Uličná 

Prítomní členovia študentskej časti AS 2 

Za 2 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

Mgr. Daniel Stehlík 

Prítomní členovia študentskej časti AS 2 

Za 2 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil za členov osobitnej volebnej komisie pre voľby do študentskej časti AS FHV 

UNIZA senátorky Majerčíkovú a Uličnú a senátora Stehlíka. Členovia komisie si za 

predsedu zvolili senátora Stehlíka. 

Bod č. 7: Návrh Vyhlášky volieb do zamestnaneckej a študentskej časti AS FHV UNIZA 

 

Predseda návrh predstavil v súvislosti s potrebou volieb do AS spomínanou v bode č. 5 

a stručne rozobral náležitosti, ktoré musí obsahovať. 

Senátne komisie k návrhu nemali pripomienky. 

Do diskusie k návrhu sa nikto neprihlásil. 

Návrh uznesenia:  AS schvaľuje návrh Vyhlášky volieb do zamestnaneckej a študentskej 

časti AS FHV UNIZA po doplnení členov osobitných volebných komisií. 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 8 

Za 8 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 
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AS schválil návrh Vyhlášky volieb do zamestnaneckej a študentskej časti AS FHV UNIZA 

po doplnení členov osobitných volebných komisií. 

Bod č. 8: Rôzne 

 

Dekanka poďakovala všetkým študentom, ktorí sa zapojili do prieskumu spokojnosti 

študentov so štúdiom. Vyjadrila potešenie, že fakulta v tomto hodnotení dopadla veľmi 

dobre, pričom študijný program mediamatika a kultúrne dedičstvo skončil prvý na 

Slovensku v študijnom odbore mediálne a komunikačné štúdiá a študijný program 

učiteľstvo anglického jazyka a literatúry a výchovy k občianstvu skončil na treťom mieste 

v študijnom odbore učiteľstvo a pedagogické vedy. 

Dekanka informovala, že si nemyslí, že existuje veľká šanca na zvrátenie plánu na 

transformáciu fakulty na ústav, ale podnikne ešte niekoľko krokov, ktoré sa aspoň 

pokúsia rozhodnutie zvrátiť. 

Senátorka Uličná tlmočila otázku študentov, či bude vo štvrtok pred sviatkom všetkých 

svätých udelené voľno pre študentov. K otázke sa pripojil aj senátor Stehlík, ktorý uviedol, 

že niečo podobné sa ho tiež študenti pýtali. Dekanka reagovala, že rektorské voľno 

pravdepodobne nebude, ale uvažuje o udelení dekanského voľna. Doplnila, že zatiaľ 

o ňom nie je rozhodnuté, ale je pravdepodobné, že bude udelené. 

Predseda s dekankou poďakovali senátorom za ich činnosť počas celého funkčného 

obdobia. 

Na záver predseda ukončil zasadnutie AS a poďakoval všetkým členom a hosťom za účasť 

a korektnú diskusiu. 

 doc. Mgr. Marián Grupač, PhD. 

 predseda AS FHV UNIZA 

V Žiline dňa 28. októbra 2024 

Zapísal: Martin Záborský 

 


